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Abstract (en)
A circuit arrangement for operating a high-pressure discharge lamp with a battery is specified, the battery voltage being converted by a transistorised
voltage converter and a transformer connected downstream into the supply voltage for the discharge lamp. The secondary winding of the transformer
is designed to generate the operating voltage for the igniter unit connected in parallel with the high-pressure discharge lamp, and the secondary
winding contains a tapping for picking off the discharge lamp operating voltage, which is lower than the operating voltage for the igniter unit, means
being provided for operation of a changeover switch which switches the supply voltage from the operating voltage for the igniter unit to the burning
voltage for the discharge lamp, after ignition of the discharge lamp. <IMAGE>

Abstract (de)
Es wird eine Schaltungsanordnung zum Betrieb einer Hochdruck-Entladungslampe an einer Batterie angegeben, wobei die Batterie-Spannung durch
einen Transistor-Spannungswandler und einen nachgeschalteten Transformator in die Speise-Spannung für die Entladungslampe umgesetzt wird.
Die Sekundärwicklung des Transformators ist für die Erzeugung der Betriebsspannung für das der Hochdruck-Entladungslampe parallelgeschaltete
Zündgerät ausgelegt, und die Sekundärwicklung enthält eine Anzapfung zum Abgreifen der gegenüber der Betriebsspannung für das Zündgerät
niedrigeren Betriebs-Spannung für die Entladungslampe, wobei Mittel für die Betätigung eines Umschalters vorgesehen sind, die nach dem
Zünden der Entladungslampe die Speisespannung von der Betriebsspannung für das Zündgerät auf die Brennspannung für die Entladungslampe
umschalten.
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